

PARSIL UNIVERZALNI SILIKON

JEDNOKOMPONENTNA SILIKONSKA ZAPTIVNA MASA / ONE-COMPONENT SILICONE
SEALANT / ОДНОКОМПОНЕНТНЫЙ СИЛИКОНОВЫЙ ГЕРМЕТИКProduct
benefits

OPIS PROIZVODA I UPOTREBA

PARSIL je jednokomponentna silikonska zaptivna masa na bazi acetoksi silikona. Koristi se za zaptivanje i zastakljivanje.

OSOBBINE I NAMENA

Otporan na UV zračenje, savršeno prijanjanje na staklo, keramiku, aluminijum, obojeno drvo itd, za unutrašnja i spoljašnja upotrebu. Trajno fleksibilan, antibakterijski, vodootporan nakon očvršćavanja. Odlično otporan na konvencionalne proizvode za čišćenje i hemikalije. Primena: Koristi se za zaptivanje između različitih građevinskih materijala. Za spojeve veza u zgradama, kuhinjama i kupatilima. Za zaptivanje kod ugradnje svih vrsta stakla, prilikom ugradnje aluminijumskih i drvenih prozora.

POTROŠNJA

11m(Φ-5mm)

TEMPERATURA PRIMENE

+5°C do +40°C (odnosi se na okolinu i podloge). Sve podloge moraju biti čvrste, čiste, suve i očišćenje od masnoće i prašine.

VREME POVRŠINSKOG OČVRŠĆIVANJA

Stopa očvršćivanja: 2mm/24 hours (23 °C and 50% R.H) Vreme površinskog očvršćivanja: 10-20 min (23 °C and 50% R.H)

POGODNO ZA

Kod zaptivanja spojeva sa malim pokretima između različitih građevinskih materijala. Spojeva veza na prozorskim pragovima, između zidova itd. Za popunjavanje pukotina, spojeva ploča oko oplate roletne itd. Koristi se za PVC, aluminijum i drvo. Temperatura primene: +5°C do +40°C (odnosi se na okolinu i podloge). Sve podloge moraju biti čvrste, čiste, suve i očišćenje od masnoće i prašine.

SKLADIŠTENJE

PARSIL ima rok trajanja 18 meseci, čuva se na suvom mestu na temperaturama između +5 i +25 stepeni, u originalnom pakovanju.

PAKOVANJE

280ml

NAPOMENA

Ograničenja: Nije pogodan za upotrebu na površinama od PE, PP, PC, PMMA, PTFE, meke plastike, neoprena i za bitumenske podloge. Upozorenje: Držati van domašaja dece. U slučaju da je neophodna medicinska pomoć, imajte pri ruci ambalažu ili etiketu proizvoda. EUH210 bezbednosni list dostupan na zahtev. P102 Držati van domašaja dece. P101 U slučaju da je neophodna medicinska pomoć, imajte pri ruci ambalažu ili etiketu proizvoda. P305+P351+P338 AKO DOSPE U OČI: Dobro isprati vodom nekoliko minuta. Ukloniti kontaktna sočiva, ukoliko ih nosite i ako ih je lako ukloniti. Nastavite sa ispiranjem.



RUS

ОПИСАНИЕ ПРОДУКТА И ПРИМЕНЕНИЕ

PARSIL — однокомпонентный силиконовый герметик на основе ацетоксисиликона. Используется для герметизации и остекления.

СВОЙСТВА И НАЗНАЧЕНИЕ

Устойчив к ультрафиолетовому излучению, обладает отличной адгезией к стеклу, керамике, алюминию, окрашенной древесине и другим материалам. Подходит для внутренних и наружных работ. После отверждения сохраняет эластичность, обладает антибактериальными свойствами и водонепроницаемостью. Отличается высокой стойкостью к обычным чистящим средствам и химическим веществам.

Применение: Используется для герметизации соединений между различными строительными материалами, швов в зданиях, кухнях и ванных комнатах. Подходит для остекления, а также для герметизации при монтаже алюминиевых и деревянных окон.

РАСХОД

11 м (диаметр шва 5 мм)

ТЕМПЕРАТУРА ПРИМЕНЕНИЯ

От +5°C до +40°C (температура окружающей среды и основания). Все основания должны быть прочными, чистыми, сухими и очищенными от жира и пыли.

ВРЕМЯ ОТВЕРЖДЕНИЯ И ОБРАЗОВАНИЯ ПЛЕНКИ

Скорость отверждения: 2 мм / 24 ч (при 23°C и относительной влажности 50%)

Время образования поверхностной пленки: 10–20 мин (при 23°C и относительной влажности 50%)

ПОДХОДИТ ДЛЯ

Герметизации соединений с незначительными подвижками между различными строительными материалами, швов возле подоконников, между стенами и т.д.

Для заполнения трещин, стыков панелей вокруг коробов рольставней и аналогичных конструкций.

Подходит для ПВХ, алюминия и древесины.

ХРАНЕНИЕ

Срок хранения PARSIL составляет 18 месяцев при хранении в оригинальной упаковке в сухом месте при температуре от +5°C до +25°C.

УПАКОВКА

280 мл

ПРИМЕЧАНИЕ

Ограничения: Не подходит для применения на поверхностях из PE, PP, PC, PMMA, PTFE, мягких пластиков, неопрена и битумных оснований.

Предупреждение: Хранить в недоступном для детей месте. При необходимости обращения за медицинской помощью иметь при себе упаковку или этикетку продукта.

EUN210: Паспорт безопасности предоставляется по запросу.

P102: Хранить в недоступном для детей месте.

P101: При необходимости обращения за медицинской помощью иметь при себе упаковку или этикетку продукта.

P305+P351+P338: ПРИ ПОПАДАНИИ В ГЛАЗА: Осторожно промывать водой в течение нескольких минут. Снять контактные линзы, если они есть и это легко сделать. Продолжить промывание глаз.

ENG

PRODUCT DESCRIPTION AND USE

PARSIL is a one-component silicone sealant based on acetoxy silicone. It is used for sealing and glazing applications.

PROPERTIES AND APPLICATION

UV-resistant with excellent adhesion to glass, ceramics, aluminum, painted wood, and similar materials. Suitable for both interior and exterior use. Permanently flexible, antibacterial, and waterproof after curing. Highly resistant to conventional cleaning agents and chemicals.

Applications: Used for sealing joints between various building materials, connection joints in buildings, kitchens, and bathrooms. Suitable for glazing applications and for sealing during the installation of aluminum and wooden windows.

COVERAGE

11 m (Ø 5 mm bead)

APPLICATION TEMPERATURE

+5°C to +40°C (ambient and substrate temperature).

All substrates must be solid, clean, dry, and free from grease and dust.

CURING AND SKIN FORMATION TIME

Curing rate: 2 mm / 24 h (23°C and 50% R.H.)

Skin formation time: 10–20 min (23°C and 50% R.H.)

SUITABLE FOR

Sealing joints with limited movement between various building materials, connection joints around window sills, between walls, etc.

Suitable for filling cracks, panel joints around roller shutter housings, and similar applications.

Can be used on PVC, aluminum, and wood.

STORAGE

PARSIL has a shelf life of 18 months when stored in its original packaging in a dry place at temperatures between +5°C and +25°C.

PACKAGING

280 ml

NOTE

Limitations: Not suitable for use on PE, PP, PC, PMMA, PTFE, soft plastics, neoprene, or bituminous substrates.

Warning: Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have the product container or label at hand.

EUN210: Safety data sheet available on request.

P102: Keep out of reach of children.

P101: If medical advice is needed, have the product container or label at hand.

P305+P351+P338: IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing.